
  
 

P R O T O K O L L 
 
 
LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 10/ 2024-2026 sesongen - Norges Skiforbund Langrenn 

Dato:  11. februar 2025  
 
Sted:  Teams møte  
 
Tid:   20:00 – 21:30  
 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Tone Haugen Ramstad (nestleder) 
                                               Yngve Thorsen, Brit Mogstad og Ragnhild Sivertsen 
   Per Morten Nyeng (ikke tilstede) 
   
Ansatte:   Cathrine Instebø Ulf Morten Aune, og Brit Baldishol     

Saksnr.  Sak  

54/10  
2024-2026 

Agenda  
Godkjenning av dagens agenda: 
54/10 - Ny lagstruktur og uttak av elitelag 2025 
55/10 - Uttak til nasjonal gruppe i Holmenkollen 
56/10 - Arbeidsgrupper – regionlag og juniorsatsning 
57/10 - Markedsavtaler 

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agendaen 10/2024-2026 uten bemerkninger  
  

55/10  
2024-2026 

Lagstruktur og uttak av elitelag 2025 
 
Regionlagene ønsker en klar føring på antall løpere på lag fra NSF.  
Hvilke løper skal regnes inn på lag? 
  
Det ble diskutert når elitelagene skal presenteres. 
På grunn av sen påske må elitelagene ferdigstilles før påske. 
Det må jobbes med hvilket tilbud som gis til utøvere på elitelag. 
Skistyret må ta en stilling til hvilke konsekvenser det har dersom en utøver ikke takker ja til  
tilbudt plass på elitelaget. 
Vi selger fellesskapet, og det må ha en konsekvens å takke nei til landslaget. 
Eventuelle avtaler må tilbake til LK. 
 
Vedtak: 
Tidligere vedtak om uttak består på elitelag, dvs uttak av 10 løpere på kvinner og 10 løpere på menn 
Det ble gitt en status på arbeidet på regionsatsningen.  
 

56/10 
Uttak til nasjonal gruppe i Holmenkollen 
 



 
På grunn av endringer i rennprogrammet i Scandinavian Cup i Madona til er det kommet innvending på 
distanse til uttaket. 
Dvs at med rennet på Gjøvik som er en 5 km.  kvalifiserer til en 10 km. 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen følger de distanser som var opprinnelig i sesonginformasjonen, og gjør ingen endringer i 
beslutningen.  
 

57/10  
2024-2026 

Arbeidsgrupper – Regionlag og juniorsatsning 
 
Begge arbeidsgruppene er opprettet og startet å jobbe. 
 
Juniorsatsning: 
Monika Kørra og Eirik Asdøl er valgt inn fra kretsene som representanter fra kretsene til å sitte i 
arbeidsgruppen om juniorsatsning.  
 
Vedtak: 
Torbjørn sjekker med kretsene at de er enige i oppnevningen av representanter. 
LK tenkte i utgangspunktet at det var LK representanter som skulle sitte i arbeidsgruppen, men LK gjør ingen 
endringer dersom dette er kretsenes valg.  
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Markedsaktiviteter 

 
Det er sterke signaler på at det blir signert ny lagspartner før VM. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering og er fornøyd med at det signeres ny avtaler. 
 

 


